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La ll-lualó
Fa només set anys que un amic em va portar entre vosaltres. Abans de

parlar de qualsevol altra cosa hi un punt que crec que és molt més important
i amb avantatge. Fa més de cinquanta anys que l'avi Pepet i en Joan Colomer

mantenen la forta il-lusió i les ganes d'estar entre nosaltres, crec que es

mereixen molt més del que nosaltres els hi podem oferir. Realment els france

sos dirien: Chapeau.
He vist durant aquests anys, que encara hi ha persones amb esperit de fer,

i el que és més important, intentar fer quelcom pel nostre poble. Moments

feixucs no sumen una dècima al costat d'altres plens d'Il-lusió i fermesa Entre

tots s'ha pogut, any darrera any i a vegades amb dificultats molt fortes i de tot

tipus continuar des del primer dia avui fa 105 anys.

La tradició catalana que hem mantingu t tants anys a Granollers serà refer

mada amb aquesta nova adecuació de la Coral en la que tots, homes i dones,
nois i noies, podem participar i estimar el que és nostre.

Fita important ha estat per a nosaltres la valenta decisió de la compra de

la casa que avui tots la tenim amb orgull. Ens ha obert cap a altres activitats

que no eren realitzables. Cor Infantil, Grup de Fotografia i Cinema, Grup
d'Havaneres i la Coral Mixte són les nostres il-lusions actuals que no haurien

esta t possibles de tenir-les sense l'esforç de persones, algunes ja no entre

nosaltres, que en moments de dificultats lluitaven perquè la illusió de con

tinuar pogués anar lluny.

La cosa marxa
Ja hem comencat la tasca a la nostra

Societat, tenim entre altres coses, un

grup d'Havaneres, una Coral Mixte, uns

Músics, un grup Fotogràfic i, uns xerrai

res, que celebren unes tertúlies els di
marts i dijous de cada setmana, encara

que aquests tertulians, és molt lamen
table que siguin limitats, però, no deixa
de tenir un caliu molt agradable.
Com tots sabeu, s'han fet dues expo

siclons. una en el local social i l'altra
a la Casa de Cultura, que per cert, dit
esportivament, va ser un gol a favor de
la nostra Societat. Ara bé, no n'hi ha

prou de tot això, es té de fer més so

roll, els socis es tenen de deixar veure

més i eXpOJ3r nous punts de vista, viu
re més dintre aquest espai meravellós
com és el nostre Casal,

Aquests xerraires, volen proposar a

la Junta Rectora si els hi permeten or

ganitzar, alguna festa, per exemple: una

matinal com a concert vermut, posar
unes sarsueles discogràfiques, si s'apro
va, es comunicarà esperant que aquell
dia ens replegarem tots els que ens a

grada recordar temps inesborrables de:
Concerts, Sarsueles i Òperes; tot en re

cordança de les nostres grans FESTES.
Estic més que segur, que els socis,

si continuen forjant i recolzant noves

iniciatives pel desenvolupament de la
nostra Societat, arribarà un dia que es

sentiran satisfets d'haver-hi col·laborat

perquè la nostra Societat té de ser una

de les d'avanquarda dintre la cultura a

la nostra ciutat.
Rafel Vila i Tuset
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